Give light



When it is dark enough, you can see the stars.-Ralph Waldo Emerson

Darkness cannot drive out darkness: only light can do that. Hate cannot drive out hate: only love can do that.

-Martin Luther King, Jr.

How far that little candle throws his beams! So shines a good deed in a weary world.—William Shakespeare

It is during our darkest moments that we must focus to see the light.

-Aristotle Onassis

No matter what you're going through, there's a light at the end of the tunnel. It may seem hard to get to it, but you can do it! Just keep working towards it and you'll find the positive side of things.

-Demi Lovato

Faith is the strength by which a shattered world shall emerge into the light.—Helen Keller

At times our own light goes out and is rekindled by a spark from another person. Each of us has cause to think with deep gratitude of those who have lighted the flame within us.

-Albert Schweizer

There are two ways of spreading light: to be the candle, or the mirror that reflects it.—Edith Wharton

A smile is the light in your window that tells others that there is a caring, sharing person inside. –Denis Waitley

The difficulties you meet will resolve themselves as you advance. Proceed, and light will dawn, and shine with increasing clearness on your path.

—Jim Rohn

Give light, and the darkness will disappear of itself. –Desiderius Erasmus

If everyone lit just one little candle, what a bright world this would be.

-Unknown



إمنح النور

عندما يكون هناك ظلام كاف يكون بإمكانك رؤية النجوم- رائف والدو ايمرسون.

لا يمكن للظلمة أن تطرد الظلمة. النور وحده يمكنه عمل ذلك. لا يمكن للكراهية أن تطرد الكراهية. الحب وحده يمكنه أن يفعل ذلك. - مارتن لوثر كنج، الابن.

الى أي مدى يمكن لتلك الشمعة الصغيرة أن تشع بضوءها! كذلك يشع العمل الجيد في العالم المل.

- وليام شكسبير.

خلال أحلك لحظاتنا، علينا التركيز لرؤية النور.

- ارسطوطاليس اوناسيس.

بغض النظر عما تعاني منه، هناك نور عند نهاية النفق. قد يبدو من الصعب الوصول إليه، إلا أن بإمكانك عمل ذلك. عليك العمل تجاهه فقط وسوف تجد الجانب الإيجابي من الأشياء. — ديمي لوفاتو.

الإيمان هو القوة التي سيتمكن العالم المحطم عبرها من الصعود نحو النور. - هيلين كيلر.

في بعض الأحيان ينطفيء نورنا ويتم إضاءته ثانية بواسطة شرارة من شخص آخر. لدى كل واحد منا سبب لكي يفكر بإمتنان عميق بأؤلئك الذين أضًاءوا الشعلة بداخلنا. - البرت شفايزر.

هناك طريقتين لنشر النور. إما أن تكون الشمعة أو المرآة التي تعكسه. - إيديث وارتون.

إن الإبتسامة هي النور في نافذتك الذي يُعْلَمُ الآخرين بأن هناك شخصاً محباً ومشاركاً في الداخل - دينيس ويتلي.

الصعوبات التي تواجهها سوف تبدد نفسها مع

تقدمك للأمام. واصل السير وسوف يظهر النور ويشع بإشراق مستمر في دربك- جيم رون

إمنح النور وسوف تختفي الظلمة من تلقاء نفسها - ديزديريوس ايراسموس.

إمنح النور وسوف يعثر الناس على الطريق - ايلا بيكر

إذا قام كل شخص بإضاءة شمعة صغيرة فقط فما مقدار الإشراق الدي سيكون عليه العالم - غير معروف.